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PROTOKÓŁ NR 49/2006 
POSIEDZENIA KOMISJI SPRAW SPOŁECZNYCH 

z dnia 29.08.2006 r. 
 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 09.00 i trwało do 10.15. W posiedzeniu udział wzięło  
4 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1) oraz Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, 
Sportu i Turystyki Wacław Gołąb. Posiedzenie otworzył, stwierdził quorum i obrady 
poprowadził Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Bronisław Sakowski. Głównym 
punktem posiedzenia było omówienie przygotowania do roku szkolnego 2006/2007  
w szkolnictwie ponadgimnazjalnym w powiecie gryfińskim. 
 
Porządek obrad 49 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych został przyjęty. 
 
Protokół z 48 posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Wacław Gołąb przedstawił 
prezentację multimedialną Nabór do szkół ponadgimnazjalnych Powiatu Gryfińskiego w roku 
szkolnym 2006/2007 (materiał stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). Pan 
Naczelnik szczegółowo omówił wyniki badań przeprowadzonych wśród gimnazjalistów 
mające na celu zbadanie preferencji i zamiarów kontynuowania nauki po ukończeniu szkoły. 
Została przedstawiona tabelarycznie informacja na temat naboru do poszczególnych szkół  
z podziałem na gminy. Podsumowując prezentację Pan Naczelnik powiedział, że szkolnictwo 
zawodowe cieszy się dużym zainteresowaniem i powinno otrzymać większe wsparcie, ZSP  
w Mieszkowicach z uwagi na problemy z naborem powinno znaleźć swoje miejsce wśród 
innych szkół, a Licea Profilowane będą wygaszane od 2006 roku. 
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Bronisław Sakowski podziękował Panu 
Naczelnikowi Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki za przygotowanie prezentacji  
i zaprosił radnych do dyskusji. 
 
Radna Wanda Kmieciak powiedziała, że niepokojące głosy docierają od rzemieślników 
odnośnie kwalifikacji uczniów kształcących się w szkołach zawodowych na kierunku 
lakiernik samochodowy, który to skrócono z 3 do 2 lat nauki. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Wacław Gołąb powiedział,  
że w tym roku nie było naboru na w/w kierunek a jedynie na blacharza. A problem istnieje  
w finansowaniu praktyk, które dofinansowywane są przez państwo. 
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Bronisław Sakowski stwierdził,  
że w kształceniu zawodowym jest zbyt mało zajęć praktycznych, co ma duży wpływ  
na zdobywane kwalifikacje. 
 
Radny Jan Podleśny zauważył, że młodzież mieszkająca w internatach nie może pozostać  
w pokojach na weekend, co stanowi duży problem dla dojeżdżającej młodzieży. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Wacław Gołąb odpowiedział, 
że dyrektorzy szkół organizują dwa lub trzy pokoje dla młodzieży w najtrudniejszej sytuacji, 
a problem jest natury finansowej. 
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Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Bronisław Sakowski powiedział, że należy 
zastanowić się nad sytuacją, w jakiej znalazła się szkoła ponadgimnazjalna w Mieszkowicach, 
nad bardzo niskim naborem w stosunku do planów.  
 
Radny Jan Podleśny stwierdził, że jednym z rozwiązań mogłoby być połączenie szkoły  
z gimnazjum i szkołą podstawową. 
  
Radna Wanda Kmieciak dodała, że musi istnieć dobra współpraca w celu pozyskiwania 
uczniów między tymi szkołami, które znajdują się w sąsiedztwie w tej samej miejscowości. 
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Bronisław Sakowski powiedział, że dużą 
rolę mógłby odegrać p. Burmistrz Mieszkowic, który mógłby na określonych zasadach 
przejąć zadanie związane z prowadzeniem szkolnictwa ponadgimnazjalnego na terenie 
gminny Mieszkowice. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Wacław Gołąb powiedział,  
że Pan Burmistrz deklaruje duże zainteresowanie przejęcia zadania wraz z obiektem 
szkolnym. Stwierdził, że decyzja co do dalszych losów szkoły musi być podjęta w tym roku, 
ponieważ zamknięcie spraw może trwać nawet i dwa lata. 
 
Sprawy różne, informacje, wolne wnioski 
 
Radny Jan Podleśny poinformował, o podsumowaniu wyników sportu szkolnego  
w województwie zachodniopomorskim, czyli wyraz działalności Międzyszkolnego Ośrodka 
Sportowego w Gryfinie: 

• I miejsce w rywalizacji szkół podstawowych zajął powiat gryfiński, 
• III miejsce w rywalizacji szkół gimnazjalnych zajął powiat gryfiński, a jednocześnie 

indywidualnie najlepsze okazało się gimnazjum w Gryfinie, 
• VII miejsce w rywalizacji szkół ponadgimnazjalnych zajął powiat gryfiński. 

W łącznej klasyfikacji wszystkich szkół powiat gryfiński zajął II miejsce w województwie  
z łączną liczbą 1892 punktów. 
 
Radna Wanda Kmieciak zapytała, czy Zarząd Powiatu poczynił kroki w kierunku wykupu 
budynku dla warsztatów terapii zajęciowej. 
  
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Bronisław Sakowski odpowiedział,  
że sprawa ta będzie omawiana na najbliższej sesji Rady Powiatu. 
 
Posiedzenie zakończono. 
 
Protokół sporządziła:  
 
Dominika Konopnicka 
 
 
 Przewodniczący Komisji  

 
 Bronisław Sakowski 

 


